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S'hi aplegaran Generalitat, Diputació i ajuntaments 

La lluita contra la drogaaddicció 
tindrà a Girona un sol patronat 

«La Laguna» 
de Sils renova 
la junta 
SILS (Del nostre correspon
sal, Joan Vinolas).— La jutna 
de la societat Unió Recreativa 
«La Laguna», de Sils, va ser 
renovada en el decurs de l'as
semblea de socis que tingué 
lloc diumenge passat. Tal i 
com marquen els estatuts, la 
renovació ha de ser anyal, en
cara que sigui de manera par
cial. Així, les persones que 
han deixat el càrrec a la junta 
han estat en aquesta ocasió 
en Lluís Corredor, en Manuel 
Sada i en Josep Cicres, tot i 
que aquest darrer continuarà 
com a col.laborador. 

Aquestes persones han es
tat substituïdes per Maria So
là, Pilar Ribas i Josep Ribas, 
mentre que les que romanen 
als seus llocs anteriors són 
Pere Mas, Joan Nualart i Vi
cenç Sitja, mentre Lluís Mas-
saguer continuarà exercint 
les seves funcions de treso
rer. La presidència, i la vice-
presidència la continuaran 
ocupant Josep Pi i Graboleda 
i Narcís Sureda. 

Per altra banda, a la matei
xa sessió en què s'elegiren 
els nous membres de la junta 
per a l'exercici 1 9 8 5 , es van 
passar comptes de l 'activitat 
i de tresoreria de l'any pas
sat, així com de les millores 
introduïdes en el programa. 
Una de les activitats que més 
ressò va tenir va ser sens 
dubte la promoció i creació 
de l'equip local de tennis de 
taula i l'adquisició de quatre 
taules per a la pràctica 
d'aquest esport. 

G I R O N A (De la n o s t r a 
Redacció).— Les institucions i 
les diverses administracions de 
les comarques gironines, amb 
l'absència inicial del Govern Ci
vil, van manifestar ahir pública
ment la voluntat de crear un pa
tronat, un consorci o un gran 
conveni per lluitar contra la dro-
gaadicció i més concretament 
per atendre el drogaaddicte i fa
cilitar la seva reinserció social. 
En el marc de la Diputació van 
aplegar-se dinou alcaldes de les 
poblacions més significatives pel 
que fa a la problemàtica de les 
drogues, els de les capitals de 
comarca, el cap de Sanitat de la 
Generalitat a Girona, Pompeu 
Pasqual, el president de la Dipu
tació, Salvador Carrera, i repre
sentants d'Aprograt. 

Després d'una llarga reunió 
mantinguda entre aquestes ad
ministracions i institucions va 
manifestar-se, segons el que in
dicà Salvador Carrera, la ferma 
voluntat de coordinar els esfor
ços que cadascuna d'elles es
merça en el camp de la drogode-
pendència. «O tots plegats no 
som capaços de coordinar-nos 
— manifestà Carrera— o els re
sultats dels nostres esforços se
ran dispersos». 

Per això, i intentant vehicular 
d'alguna manera la sensibilitat i 
la voluntat de coordinació del te
ma, ahir a la Diputació va 
marcar-se un principi d'acord per 
crear el que encara no ha estat 
definit en termes concrets, si se

rà un patronat mixt, un consorci 
o un conveni ampli multilateral. 
En tot cas, el que sí és segur és 
que les administracions de les 
comarques gironines estan cer
cant coordinació d'alguna mena 
per a la lluita contra la drogaad
dicció. 

Amb to t , i per començar a po
sar les coses clares i marcar 
unes directrius polítiques, d'aquí 
a un mes els mateixos membres 
que ahir van reunir-se a la Dipu
tació de Girona ho tornaran a fer 
per discutir el programa i les al-

Rèplica del regidor d'Obres de Caldes 

«Tauler no s'oposà a deixar 
clapes sense asfaltar» 

CALDES DE MALAVELLA (De la 
nostra Redacció).— «El tinent 
d'alcalde Ricard Tauler que és 
membre de la comissió perma
nent, no va manifestar en cap 
moment la seva oposició al fet 
de deixar sense asfaltar els me
tres quadrats de .carrer, dels 
veïns que no haguessin pagat les 
quotes», manifestà a PUNT DIA
RI el president de la comissió 
d'obres de l 'Ajuntament de Cal
des, Antoni Figueres. 

Amb aquestes paraules el regi
dor de l 'Ajuntament de Caldes 
de Malavella vol sortir ai pas de 
les manifestacions que va fer Ri
card Tauler, membre de l'oposi
ció a l 'Ajuntament de Caldes pe
rò que participa a la comissió 
permanent, en les quals digué 
que «era una bestiesa deixar 
clapes sense asfaltar», ja que 
s'havia actuat sense esperar la 
resolució del tribunal i que no 
s'havia fet cas del ciutadà que té 
dret a manifestar-se contra el 
que creu injust. 

TOTS ELS TRÀMITS 

Per al regidor d'obres, Antoni 
Figueres, tots es tràmits que es 
seguiren fins a l'execució de 
l'obra foren els correctes: «L'11 
de juliol del 8 4 a la permanent es 
féu la constitució de l'Associa
ció administrativa de contri
buents. Posteriorment, el 13 de 
juliol, s'envià al B.O.P. l'edicte 
d'exposició al. públic. El 14 
d'agost es va rebre una al·lega
ció de Benet Vifíals Batchelli, en 

ternatives possibles per tirar-lo 
endavant. 

POSAR-SE DE PLE 
EN LA PROBLEMÀTICA 

L'objectiu que Salvador Car
rera va marcar com a prioritari 
d'aquesta iniciativa va ser el 
d'introduir-se plenament en la 
problemàtica a través de progra
mes de prevenció de la drogaad
dicció, en el seu tractament i, f i 
nal, en la reinserció social dels 
malalts. En aquest sentit, de la 
reunió d'ahir, van sortir-ne un 
seguit de prioritats mínimes que 
s'emmarcaren en la dotació de 
llits complementaris inicialment 
a l'hospital de Santa Caterina, 
tot i que després es pensa aprofi
tar la xarxa de sectorització de la 
mateixa Diputació per ampliar el 
servei, l'ampliació de l'equip tèc
nic i professional i l'adequació 
del programa de prevenció en 
campanyes concretes. 

El nou patronat, conveni o 
consorci que sorgeix d'aquests 
primers contactes no podrà dis
posar, però, de xifres fidedignes 
i exactes de la problemàtica a les 
nostres comarques perquè no 
existeix en aquest sentit un es
tudi. Amb tot , i com indicà algun 
dels representants dels ajunta
ments, els municipis ja estan 
fent aproximacions de la proble
màtica a casa seva i per això ja hi 
haurà una base mínima de tre
ball. Tot i això, el president de la 
Diputació assegurà que, malgrat 
no tenir dades exactes a la mà, sí 
que hi ha una problemàtica evi
dent, i que, es comenci com es 
comenci, segur que els primers 
esforços no pal·liaran la totalitat 
del problema. La voluntat més 
immediata, doncs, és la de crear, 
i, més endavant o paral·lela
ment, anar entrant de ple en el 
camp de la lluita contra la dro-
gaadicció. 

la qual demanava que es tingués 
per impugnat l'expedient i es for
mulés, en tot cas, el correspo
nent a contribucions especials. 
El 19 de setembre es va fer l'ad
judicació de les obres i el 1 2 de 
novembre de 1 9 8 4 es va signar 
el contracte». 

Així mateix Antoni Figueres 
diu que «en la permanent del 19 
de setembre s'aprovà per unani
mitat de tots els assistents: con
tractar les obres, efectuar el 
contracte segons pressupost 
presentat i acceptat i senyalitzat 
els metres quadrats dels veïns 
que no hagin abonat les quotes i 
que es deixin sense asfaltar». 

Referent a l'abús de poder per 
part de l'alcalde a la qual feia re
ferència el t inent d'alcalde Ri
card Tauler, Antoni Figueres 

contestà que «L'assistèTicia del 
secretari ha estat constant al 
llarg del procediment. Parlar, 
doncs, del que la llei diu sobre si 
l'Ajuntament pot o no cobrar el 
9 0 % en una obra renovada, així 
com d'abús de poder per part de 
l'alcaldia, és dubtar de la profes-
sionalitat del secretari. En tot 
cas, que quedi clar que a nos
altres solament ens guia la vo
luntat d'afavorir el compliment 
de les necessitats dels nostres 
veïns i amb el màxim respecte a 
la voluntat de la majoria. A partir 
d'ara s'iniciaran els tràmits per 
deixar contents mitjançant el 
sistema de contribucions els 
quatre veïns afectats. Els cent 
onze restants, ja poden gaudir 
de l'asfaltat dels seus carrers tal 
i com desitjaven». 

PLAÏA MAIOR J' 
Un polític popular 

EI president de la República italiana ha visitat Espanya. Una 
vegada més, ha demostrat que té una categoria difícilment supe
rable en el món de la política. Pertiní té el do de l'espontaneïtat, 
que molts polítics temen i eviten. Vaig seguir l'entrevista que li 
van fer per televisió i em vaig treure el barret, un barret com el 
d'en Pius Pujades quan escribia a Presència. 

Pertini parlava amb Felipe Gonzàlez com si estiguessin tan
cats a casa seva, sense espectadors. Pertini parlava de temes 
tan transcendents com és l'entrada d'Espanya al Mercat Comú i 
també de temes tan populars com la bellesa de les dones espan
yoles. No sé si l'home en va veure alguna que li va fer l'ullet o si 
l'atenció a la bellesa femenina de casa nostra ja li ve de temps. 
Però ell ho va dir i ho va repetir, sense cap mena d'escrúpols i 
amb tota sinceritat. 

Fa un parell d'anys, el president de la Diputació de Girona, 
Salvador Carrera, va fer una exhibició de ball en una discoteca i 
va sortir al diari. Hi hagué qui es posà les mans a! cap, per allò de 
la imatge... Jo, en aquell moment vaig creure que seria un bon 
polític, perquè era espontani. No m'he equivocat. Molts polítics 
intenten fer accions populars, però se'ls nota d'una hora lluny 
que ho fan artificialment i no poden amagar la por que tenen de 
«passar-se». Pertini deia el que deia sense cap mena de ficció. I 
això és ei que el fa gran, perquè tots vam poder observar l'ex
traordinària humanitat d'aquest jove d'edat. Vaig recordar-lo en 
el moment en què Itàlia va guanyar la Copa de! Món de futbol. Era 
el mateix, espontani, sincer. Cadascú té la seva opinió de les co
ses. A mi els polítics, com la gent en general, m'agraden així, es
pontanis, clars. I no suporto les imatges artificials. 

Pep CoUell 
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